
 

 

 

 

 

 

Fråga till Kommunstyrelsens ordförande Mikael Plogell om LSS- boende Autism 

 

Bollebygds kommun köper ett antal platser för bollebygdsbor med autism i andra kommuner. 

Sen en tid tillbaka pågår arbete med att skapa ett boende på Erikstorp 1:4 m.fl Tyftet här i Bollebygd.  

Min fråga är: hur är status på det arbetet? När kan det bli klart? 

 

Bollebygd 2019-06-12 

Ulf Rapp 

  

 

 

 

 

 


